

关于来华留学研究生学位论文双重检测的通知

各学院、研究生导师和来华留学研究生：

为进一步规范管理，提高来华留学生学位论文和学位授予质量，营造学术诚信氛围，协助导师把好论文质量关，杜绝论文抄袭行为的发生，经研究决定自2022年起对所有来华留学生用英文撰写的硕士、博士学位论文在论文送审前使用中国知网和 iThenticate 两个系统进行全面检测，现将学位论文检测结果使用有关事项通知如下：

- 1、去除本人已发表文献、参考文献及致谢部分，复制比在 20%以下的学位论文，视为通过检测。文字复制比大于等于 20%的学位论文，视为不通过，取消当次答辩资格。
- 2、申请答辩的每篇学位论文送审前仅有一次检测机会，由各培养学院对本单位申请答辩的学位论文在中国知网和 iThenticate 两个系统独立进行检测，均达到第一条所列标准后，方视为论文检测通过。
- 3、通过检测的论文，提交送审时不得再进行任何修改或更换。
- 4、凡因论文版本提交错误而造成的检测结果“不通过”，责任由申请人员承担。

国际教育学院

2021 年 10 月

Notice on Double Test of the Dissertation of International Postgraduates

To whom it may concern,

In order to further standardize the management, improve the quality of dissertation and degree awarding of international students, create an atmosphere of academic integrity, help tutors control the quality of the thesis, and prevent thesis plagiarism. It has been decided that from 2022, the master's and doctoral thesis written in English will be comprehensively test using CNKI and iThenticate. The matters related to the use of the test results of the dissertation are hereby notified as follows:

1. Excluding the published literature, references, and acknowledgments sections, the thesis with a copy ratio less than 20% is deemed to have passed testing. A dissertation with a copy ratio greater than or equal to 20% is deemed unsuccessful and disqualified during the defense.
2. Each dissertation applied for defense has only one chance to be tested before it is submitted for review; Corresponding college will carry out thesis testing in CNKI and iThenticate independently. If both meet the standards listed in Article 1, the thesis shall be deemed to have passed the test.
3. The thesis that has passed the test shall not be modified or replaced when submitted for review.
4. The applicant shall bear the responsibility for the "failure" of the test result caused by the thesis version submission error.

International Education Institute

October 2021